

# FINE CERAMICS

创造"芯"品质 引领新生活 Creating "CORE" Quality To Lead A New Life

SINCE:2001



提 无锡市大华精密陶瓷制造有限公司 Wuxi Dahua Fine Ceramic Co.,Ltd.



## Company Profile 公司简介



无锡市大华精密陶瓷制造有限公司**成立于 2001 年**,公司生产面积超过 **6000 平方米**,办公面积 1800 平方米。公司拥有一支近 **100** 人的优秀团队,其中管理团队中材料专业管理人员达 10 人以上,中、高级质量管理员工 5 名。我公司专业生产氧化铝,氧化锆等精密陶瓷,**年产量达 500 吨**。公司拥有整套完善的陶瓷生产线和先进的检测设备。

Wuxi Dahua Fine Ceramic Co., Ltd was founded in 2001, the company's production area are over 6000 square meters, office area are about 1800 square meters. The company has an excellent team of nearly one hundred people, including more than 10 material professional managers, 5 intermediate and senior quality engineers in our management team. Our company specializes in the production of alumina, zirconia, and other precision ceramics, the annual output gets 500 tons and has a complete set of ceramic production lines and advanced testing equipment.

我公司通过了 ISO9001:2015 质量管理体系认证,公司产品符合 ROHS、美国 FDA、欧盟 LFGB 以及日本、奥地利等国家对接触食品类陶瓷的要求,产品直接出口到日本,韩国,土耳其,德国,奥地利、新加坡等国家。持续创新是我司追求的永恒目标,我公司已取得各类专利 13 件。近些年来,我司已经成功开发出了一系列新型产品,包括食品接触类陶瓷,电子陶瓷、高绝缘、耐热冲击类陶瓷,耐磨陶瓷、微孔陶瓷,高韧性陶瓷等。

Our company has obtained the ISO 9 0 0 1:2015 quality system certification, and the products have passed the testing of food contact ceramics by TUV SGS testing institutions. The products meet the requirements of ROHS, FDA, EU LFGB and Japan, Austria and other countries for exposure to food ceramics. Our products are directly exported to Japan, South Korea, Turkey, Germany, Austria, Singapore and other countries. Continuous innovation is our eternal goal. We have obtained 13 patents, in recent years, our company has successfully developed a series of new products, including food contact ceramics, electronic ceramics, high insulation, heat shock ceramics, wear-resisting ceramics, micro-porous ceramics, high toughness ceramics, etc.











**LFGB** 

















## Products & Services 产品 & 服务



陶瓷研磨芯的材料一般都是氧化铝经过热压或者干压等工艺,经过近 1600 摄氏度的高温烧结而成,陶瓷类的磨芯具有耐磨, 散热快,耐腐蚀、安全环保等特点,弥补了塑料或金属类研磨芯的多种缺陷。同时,陶瓷研磨芯性能稳定且价格便宜,因而市场 应用越来越广。

Ceramic grinding cores are made of inorganic materials such as alumina which are sintered at temperatures above 1600 degrees Celsius. The special properties of the materials make the ceramic grinding cores have the characteristics of high hardness, wear resistance, fast heat dissipation, corrosion resistance, safety and environmental protection, perfect for the defects of plastic or metal grinding cores. Besides, ceramic grinding core performance is stable and cheap, so it is more and more widely used by the market.

#### 1.硬度高, 耐磨性好 High hardness, good wear resistance

相较于塑料磨芯 <60HRA 以及不锈钢的磨芯 70-78HRA 的硬度指标, 陶瓷磨芯的硬度可达 80-85HRA, 产品更耐磨, 研磨效率更稳定, 使用更健康;

Compared to the hardness index of plastic core less than 60HRA and stainless steel grinding core 70-78HRA, the hardness of ceramic grinding core can reach 80-85HRA, the product is more wearable, the grinding efficiency is more stable, and the use is healthier;

#### 2.不易导热 Not easy to conduct heat

研磨器的磨芯在研磨过程中会产生热量,相比金属或塑料制研磨芯,陶瓷磨芯因不易导热的性能特点而不会产生过多热量,不影响食材原始天然味道;

The grinding core of the grinder will generate heat during the grinding process. Compared with metal or plastic grinding cores, the ceramic grinding core will not produce too much heat due to the characteristics of heat conduction, which will not affect the raw natural taste of the ingredients.

#### 3.可水洗, 耐腐蚀 Washing, corrosion resistance

陶瓷磨芯无论是高温或潮湿环境中均能保持不变质,不被腐蚀,不生锈,保证食材安全健康;

Ceramic grinding core can be maintained in high temperature or humid environment, not corroded, not rusted, to ensure the safety and health of ingredients;

#### 陶瓷研磨芯的种类及应用: Types and applications of ceramic grinding cores:

陶瓷研磨芯产品主要分为锥形和平面两种结构,产品种类多样,广泛应用于各类家庭用手动或电动类研磨器,通常用于研磨咖啡、海盐,胡椒等各类香料以及各种小颗粒状五谷杂粮,是家庭不可或缺的重要厨类工具。

Ceramic grinding core products are mainly divided into two types of conical and flat structures. The products are widely used in various types of manual or electric grinding machines in households, usually used for grinding coffee, sea salt, pepper and other spices and various small grains, it has been an important kitchen tool for families.



大华依托在陶瓷方面开发、生产和应用所积累的大量的经验,可为您提供安全、可靠和全面的咨询服务。

The huge experience of Dahua comprises development, production and application of industrial ceramics. For you this means safety, reliability and comprehensive consulting service.

#### 自主开发与生产 Own Production Sites

大华精密陶瓷自主式的生产模式可实现流程优化、资源共享,可给客户提供灵活及可靠的交付保证。

Dahua has group-owned production sites and therefore has optimal influence on production processes. This means great flexibility and supply guarantee to you.

#### 快捷物流 Efficient Logistics

我们多元化的物流服务可为全球客户提供最快捷,最优惠的物流交付。全方位满足客户要求的高效、方便与安全的物流和订单处理的需求。无论客户身处何处,您的任何需求都可以通过我们强大的物流网络得以实现。

Our diversified logistics services can provide the fastest and most favorable logistics delivery for global customers. To meet customers' requirements for efficient, convenient and safe logistics and order processing. No matter where your customers are, any of your needs can be realized through our strong logistics network.

#### 可靠的质量 Reliable Quality

公司通过最新的 ISO9001 质量体系认证并每年跟踪审核,公司严格按照认证要求对环境、设备以及产品进行严格的管控,公司所有的质量检测与设备控制遵循国际质量要求。测与设备控制须遵循国际质量要求。

Dahua passes the latest ISO9001 quality system certification and annual follow-up audit. The company strictly controls the environment, equipment and products in accordance with the certification requirements. All quality inspection and equipment control of the company comply with international quality requirements.



For salt & Pepper Grinder 适用于海盐和胡椒研磨器



#### Appearance Details 细节展示





Model 型号	Dimensions 尺寸	Material 材料	Apply To 适用于
PB209N	5.35*11.50*19.25mm	Al2O3	Manual Grinder
PB209W	19.25*29.15*11.25mm	Al2O3	Manual Grinder

For salt & Pepper Grinder 适用于海盐和胡椒研磨器



Appearance Details 细节展示





Model 型号	Dimensions 尺寸	Material 材料	Apply To 适用于
PB026N	7.80*19.50*10.80mm	Al2O3	Manual Grinder
PB026W	18.50*26.00*11.00mm	Al2O3	Manual Grinder

For Coffee Grinder 适用于咖啡研磨器



Appearance Details 细节展示







Model 型号	Dimensions 尺寸	Material 材料	Apply To 适用于
CT411N	9.70*29.60*18.00mm	Al2O3	Manual Grinder
CT411W	27.70*39.70*14.80mm	Al2O3	Manual Grinder

For Coffee Grinder 适用于咖啡研磨器



Appearance Details 细节展示





Model 型号	Dimensions 尺寸	Material 材料	Apply To 适用于
CT211N	4.76*30.60*21.70mm	Al2O3	Manual Grinder
CT211W	26.70*43.70*25.00mm	Al2O3	Manual Grinder

# Ceramic Flat Burr 陶瓷磨盘

For Coffee Grinder 适用于咖啡研磨器



#### Appearance Details 细节展示





Model 型号	Dimensions 尺寸	Material 材料	Apply To 适用于
CF001	28.00*48.00*6.50mm	Al2O3	Electric Grinder

# Other Models 其它型号

## Pepper Grinder Core 胡椒磨芯





#### Coffee Grinder Core 咖啡磨芯



## Technology Parameter 技术参数

Model 型号	Dimensions 尺寸	Material 材料	Apply To 适用于
PB024N	5.20*19.00*10.30mm		Manual/Electric Grinder
PB024W	17.00*23.70*10.70mm	Al2O3	
PB029N	8.00*21.60*16.80mm	41000	TOTAL TREATER OF
PB029W	19.80*30.00*12.50mm	Al2O3	Manual Grinder
PB106N	5.00*21.50*10.00mm	1072323	Manual Grinder
PB106W	19.70*30.00*12.40mm	Al2O3	
PB213N	5.35*21.20*10.60mm	Al2O3	Manual/Electric Grinder
PB213W	20.00*34.50*11.40mm		
PB227N	4.80*19.40*9.80mm	41000	Electric Grinder
PB227W	17.20*29.40*11.30mm	Al2O3	
PB209-1N	5.35*11.50*19.25mm	Al2O3	Disposable Manual Grinder
PB209-1W	19.25*29.15*11.25mm		
PT024N	5.00*18.70*10.00mm	Al2O3	Manual/Electric Grinder
PT024W	17.50*23.80*10.70mm		
PT209N	5.33*19.60*11.40mm	Al2O3	Manual Grinder
PT209W	18.20*29.00*10.80mm		

Model 型号	Dimensions 尺寸	Material 材料	Apply To 适用于
CB056N	6.60*30.20*21.00mm	41000	Manual Grinder
CB056W	28.00*36.30*17.90mm	Al2O3	
CB210-1N	5.40*28.70*16.90mm	Al2O3	Electric Grinder
CB210-1W	26.80*40.80*17.65mm		
CB340N	9.60*30.70*19.20mm	Al2O3	Manual/Electric Grinder
CB340W	28.60*39.30*15.30mm		
CT211N	4.76*30.60*21.70mm	Al2O3	Manual Grinder
CT211W	26.70*43.70*25.00mm		
CT340N	10.00*30.70*19.50mm	Al2O3	Manual/Electric Grinder
CT340W	28.30*40.00*15.40mm		
CT411N	9.70*29.60*18.00mm	Al2O3	Manual Grinder
CT411W	27.70*39.70*14.80mm		

# [Accepted OEM/ODM]

支持客户定制需求





E-mail:sales@cndhc.cn Web:Http://www.cndhc.cn

无锡喜瑞姆新材料科技有限公司 地址:无锡市惠山区堰桥街道漳盛路18号 电话:+86-0510-88991008

宜兴弗瑞森新材料有限公司 地址:江苏省宜兴市新庄街道震泽路219号 电话:+86-0510-87598816

无锡创希瑞贸易有限公司 地址:无锡市惠山区盛岸西路592号 电话:+86-13921323454 邮箱:sales@tricera.com.cn Wuxi Ceram Technology Co.,Ltd.
Address:No.18 Zhangsheng Road,Yanqiao Town,
Huishan Distrct,Wuxi,Jiangsu
Tel:+86-0510-88991008

Yixing Front Ceram New Material Co.,Ltd.
Address: No.219 Zhenze Road,Xinzhuang Street,Jiangsu Tel:+86-0510-87598816

Wuxi Tricera Trading Co.,Ltd.
Address:No.592 Shengan West Road,Huishan
District,Wuxi,Jiangsu
Tel:+86-13921323454
E-mail:sales@tricera.com.cn